
Teammøde OR 14/5-24  

 

 

Deltagere: Henriette, Mette A, Ditte A, Ditte J, Tanja, Heidi, Rikke, Helle, Milo, Tom, Tina, Gülsüm 

Ordstyrer: Rikke  

Referent: Gülsüm 

 

1.) Ingen nye referater siden sidst 

2.) TK har ønske om at gå ned i tid (2 timer ugentligt) er fremlagt for AKN 

3.) Der er ønske om at uddybe behandlingsplan efter samtaler, for at undgå fejl, når der gives tider 
for videre forløb/plan. 

4.) TK fremlægger ift. de nye skabeloner i TK2. For at få panelen til kontinuationen til at passe, kan 
indstillingen ændres på følgende måde: Funktion – indstillinger – Brugerindstillinger – Journal – 
Flydende paneler og ændre under fast bredde til 665.  

5.) Ved fællesmøde for TDL har der været et ønske om tilbagemelding for OTP-optagelser for 
lokalklinik. TO´s forslag er at vi laver en liste med OTP optagelser, så vil hun sende en mail ud til 
den enkelte klinik. Desuden giver OR en ny tid ved udeblivelser.    

6.) MK giver kort referat fra ATO omkring bæredygtighed. Vi taler om ressourcer, besparelser og 
evt. muligheden for genanvendelige buer og brackets. AKN vil også informere senere omkring 
dette punkt    

7.) RKS oplyser om, at afspadsering skal være skrevet ind så det er tilgængeligt for OR   

8.) Talt om fælles frokost for sommerafslutning. 

 

 

Næste teammøde 11/6-24 


